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3. Edeltävän kunnanhallituksen puheenjohtajan (Pekka Rae) aikana osallistuin 
kunnanhallituksen kokoukseen 16.1.2023, jossa yhtenä kohtana oli 
kunnanjohtajan viran auki julistaminen. 
Tämän pykälän aikana koin, ettei meitä hallituksen (vara)jäseniä pidetä tasa-
arvoisina tai meidän sanomaamme ei haluta kuunnella. 
 
Ennen kuin puheenjohtaja esitti pykälän päätösehdotuksen hallitukselle, hallitus 
kävi vapaamuotoisen keskustelun määräaikaisen ja toistaiseksi voimassa 
olevien sopimuksien hyvistä ja huonoista puolista. Molemmat sai puolesta 
puhujia, joten minusta oli selvää, että asiasta päädyttäisiin äänestämään. 
Pykälän käsittelyä, kun jatkettiin, puheenjohtaja esitti päätösehdotukseksi yhden 
vuoden määräaikaista virkasuhdetta kunnanjohtajalle. 
Tein tähän vastaehdotuksen toistaiseksi voimassa olevasta virkasuhteesta, joka 
sai kannatusta. 
Silloinen hallintopäällikkö, joka toimi sihteerinä kokouksessa aloitti kirjaamaan 
tätä pöytäkirjaan (näkymä heijastettiin tykillä kankaalle), mutta puheenjohtaja ei 
kommentoinut tai ottanut ehdotukseen mitään kantaa, vaan pikemminkin käänsi 
selän minua kohtaan ja jatkoi kuin minua ei olisi ollut kokouksessa. 
 
Tämä johti tilanteeseen, jossa hallintopäällikkö päätyi poistamaan ehdotuksen 
pöytäkirjasta, koska se ei edennyt äänestykseen pohjaesitystä vastaan. Tämän 
jälkeen muut hallitusjäsenet ehdottelivat erimittaisia määräaikaisuuksia, koska 
toistaiseksi voimassa oleva ei näyttänyt vaihtoehdoksi käyvän. 
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